
 

 

Friskis & Svettis avd Bærum 

Referat styremøte 
 

 

 

Til stede: Martine Solberg, Aina Eggen, Brit Stavik, Christoffer Johansson, Janne Distad, Michel Mateos, Tobias Alfsen og Elisabeth Sageng 
Ikke til stede: Inger Louise Stange og Malene Juliette Myrenge 
Avholdt: 25.5.20 
Referent: Elisabeth Sageng  
Neste møte: mandag 8. juni kl 17.00 
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

1. Innkalling, agenda og 
referat 
 

Godkjent  
Møtet ble avholdt i Friskis lokaler Avløs. HURRA!!! 
 

 

2 Status daglig leder 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Åpning  
 
 
 

0. Saldo 1,2 mill, kr 356.000 i kommunal støtte er kommet inn, 106 oppsigelser (inkludert de som gikk ut 
30.3 144 stk, 49 kort er fryst, solgt 2 årskort), totalt 386 kort som har gått ut, av disse er avtalegiro 
144 stk 

1. Status Oslo og Fredrikstad: alvorlig for Fredrikstad, Oslo har fått utsatt husleien.  
2. Bekymring: når vi starter opp blir det med restriksjoner, kan ikke bruke mye ressurser på nye 

medlemmer, får dermed ikke inn ny inntekt. Utfordrende økonomisk mot slutten av året og vi drar 
med underskuddet med videre. Styret må prioritere strengt hva vi skal bruk penger på. 

3. Det pågår et studium på trening hos enkelte treningssteder som benytter Virkes kriterier. Krysser 
fingrene for at studiet viser at dette fungerer bra og at restriksjoner blir marginalisert. Restriksjonvil 
være antall i sal, påpasselig med bruk av mikrofonhetter etc  

4. Utetreningen øker i kapasitet, men fortsatt mange som ikke får plass, flere instruktører går i gang 
med faste treninger. Er tatt veldig positivt i mot av mosjonistene. 

5. Det er en begrensning på 20 personer på trening når det er ute. Dette må vi holde selv om det er 
fristende å øke til flere.  

6. Åpning 15. juni,  
a. bestilt plexiglass til skranke, ballonger, drops, antivirusflasker etc etc. 
b. Åpningstid: bestemme ny åpningstid for sommeren, forslag 9.00-21.00. Velge å redusere 

åpningstiden noe ift ordinær tid for å støtte økonomien. 
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Økonomisk støtte 
 
 
 
 
Husleie 

c. Vaske lokaler må gjøres før åpningstid, trenger et lag som kan vaske. Styret innkaller til vasking 
d. Gjønnes skal tømmes onsdag 3. juni for tømming. Lokalet skal males, litt usikkert hva som faktisk 

skal males. Buzhan bistår med varebil. 
e. Vurdere å selge eventuelt overskuddsutstyr, men dette kommer senere. 
f. Bærum Idrettsråd, BIR, flytter inn i Friskis lokaler 1.8.20 
g. Fibernett: Gjestenett og 4G backup blir installert neste uke.  

 
 

h. Det er ikke skjedd noe/kommet noe informasjon foreløpig. Må fortsette å jobbe men ikke ha for 
store forhåpninger, Friskis stiller sannsynligvis langt bak i rekken (bak de store idrettene fotball og 
håndball etc) 

i. Vurdere kampanjer - sommerkampanje etc? Doble timer ved å kjøre time ute? Livestream? 
Nettkapasitet? 

 
Møte med gårdeier der Frank stilte med advokat. Tilbyr et lån i stedet for redusert husleie. Bedt 
gårdeier konkretisere et tilbud skriftlig som kan diskuteres i styret. Martine sjekke proff.no Fortsetter 
å holde dialogen. Martine tar ansvar for å skrive et referat/en oppsummering fra møtet som kan 
brukes i videre dialog.  

 

Martine 

3 Evaluering utetrening Positivt: 
- Mosjonistene er veldig positive og timene fylles fort opp. 
- Det er enkelt å finne instruktører, selv om man må gå direkte (ikke stille generelle spørsmål) 
- Tilbakemelding om at det er utrolig deilig å trene ute 
 
Utfordringer: 
- Det er mye arbeid med vekt pga mange elementer, mye å vaske og mye å bære inn/ut 
- Viktig at alle elementer blir vasket skikkelig/godt nok 
- Kapasitetskrevende, trenger en god del administrasjon 
- Mosjonister har en tendens til å ville mingle, passe på 1 meters regel 
- Skulle gjerne hatt flere spinningsykler 
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Tiltak: 
- Det er kjøpt inn transportvogn der alle (?) vektelementer kan ligge til/fra treningssted. Må monteres. 
- Utfordrer instruktører til å tenke litt enklere vekttimer 
- Lage informasjonsplakat til instruktør og til hovedvert 
- I størst mulig grad standardisere utetimer og gjøre det så enkelt som mulig 
- Oppfordre jympaledere til å ha utetimer 
- Sjekke med egne lagre/Friskis Norge om det er vimpler/flagg som kan brukes ut til å reklamere 
 
Friskis Norge/Riks har laget et utefysprogram – oppfordre instruktører til å bruke dette, og til å dele 
spillelister slik at flere kan kjøre det.  
 

 
Christoffer 
 
Elisabeth  
 
Martine 
Janne 

4 Samarbeid styre For å sikre god informasjonsflyt i styre, opprettholde hyppige styremøter også gjennom sommeren og 
heller avlyse hvis det ikke er behov. Elektronisk deltakelse hvis ikke tilstede.  
 
Forberedelse åpning 15. juni: styremøte mandag 8. juni kl 17.00 på Avløs 
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Eventuelt  Sommeravslutning på Spice Roots på Haslum. Martine sender forslag til datoer, Michel sjekker med eier 
av restaurant. 
Alle betaler egen mat og drikke.  
 

Michel og 
Martine 

 


